
           

            
 
Verslag vergadering 

Vergadering nummer : W02 - Knik 

Datum vergadering : 8 januari 2025 

Locatie vergadering : Gemeentehuis Denekamp 

Voorzitter/notulist : M. Roordink / R. Lammerink 

  
Aanwezigen 
Naam    Afdeling 
Marcel Roordink   Openbare Ruimte (Inrichting) 
Anouk Tijscholte   Communicatie 
Rob Lammerink   Openbare Ruimte (Inrichting) 
Benno Morsink   Lattropperstraat 2 
Stefan Blokhuis   Knik 8 
Ton Huttenhuis   Knik 12 
Ron Hoekstra   Knik 3 
 
Afwezigen 
Naam    Afdeling 
Maureen Soering-Bekke  Knik 6 
Louis Huttenhuis   Knik 16 
Rudi Koehorst   Knik 10 

 
Verslag: 

1.1 Algemeen 
Marcel heet iedereen welkom. Ron Hoekstra (hoekstraron@hotmail.com) heeft zich ook aangesloten bij de 
werkgroep. Vervolgens wordt het ontwerp besproken. 
 
1.2 Besproken punten 

- De bewonersgroep geeft aan dat dat de tekening met de meeste bewoners van de straat is besproken. 
- Er is nu een goot in het midden van de straat getekend, echter dit is niet wenselijk. De straat zal (zoals 

nu) bol worden gelegd met twee gestrate goten langs de zijkanten. Bewoners geven aan dat de huidige 
goot vaak verzakt dus ze zouden graag dat het straatwerk in het beton wordt gelegd. 

- Bij het kruispunt van de Lattropperstraat dient nog de voorrangsregeling te worden ingetekend. 
- Als het kruispunt verlaagd wordt uitgevoerd zal er op het laagste punt een kolk worden geplaatst zodat 

het water weg kan.  
- Aandachtspunt is de carport bij Benno (Lattropperstraat 2), in overleg, zullen hier eventueel aanvullende 

maatregelen moeten worden getroffen zodat in noodsituaties het water niet richting het huis gaat  
- Met uitzondering van de voetgangersoversteek is de gemeente niet voornemens de inrichting van de 

kruising aan te passen. Wellicht is het een optie verderop in de Lattropperstraat een snelheidsremmer 
(bv een chicane) te realiseren aangezien er volgens bewoners wel erg hard wordt gereden. 

- Er is geen behoefte aan bomen aangezien iedereen op eigen terrein voldoende groen heeft. De 
groenstroken graag inzaaien met gras. 

- In verband met het hoge grondwater graag een drain meeleggen met de aanleg van het riool. 
- Bij het nieuwe ontwerp zal ook naar de lichtmasten worden gekeken echter dit project betreft maar een 

klein gedeelte van de Knik dus er zal waarschijnlijk niet veel wijzigen. Momenteel is het licht vrij diffuus, 
zou fijn zijn dat enkel de straat wordt verlicht en niet de woning.  

- “de Postweg” (pad tussen nummer 12 en 14) graag uitvoeren in grasbeton, zoals nu is ingetekend. 
- De kruising met de Gervelink niet uitvoeren als verlaagde drempel. Kijkend naar de hoogten van de 

huidige wegen is dit waarschijnlijk ook niet noodzakelijk. 
- Graag de duiker rond 1500 verder doortrekken (minimaal tot aan het bosje) omdat men bang is dat bij 

calamiteiten de bewoners al het water krijgen. Gemeente zal nader onderzoeken of dit nodig is. Zodra 
dit bekend is zal de gemeente dit afstemmen met de bewoners. 

- De werkgroep heeft de duikers verderop in de sloot geïnventariseerd en levert de data aan de 

gemeente. 
- De erfgrens bij de Knik 1 is niet juist, dit zal worden aangepast. 
- Het ontwerp zal verder worden doorgetrokken tot aan kruising Churchillstraat met Clematisstraat 

 



1.3 Vervolg afspraak 
Er zal volgende week dinsdag een aangepast ontwerp worden opgestuurd (zowel digitaal naar iedereen als een 
hardcopy naar een lid van de werkgroep) die verder met de buurt kan worden besproken. Volgende week 
donderdag is er een algemene inloopavond waarin iedere bewoner de gelegenheid heeft, het aangepaste 
ontwerp te bekijken en haar commentaar te geven. 
 

 
 


